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A:Hi, Sara, what are you reading?
A:嗨，莎拉，你在看什么?
B:Hi, John, I am trying to find a carpenter.
B:嗨，约翰，我在找木匠。
A:Why?
A:为什么找木匠?
B:Well, I want to build a deck in my back yard.
B:嗯，我想在后院建一个平台。
A:What for?
A:用来干嘛呢?
B:So I can have a special place to hang out with friends, and also do some barbecuing on weekends.
B:那样我就有一个地方专门和朋友聚会聊天啦，而且，周末也可以在那里烧烤。
A:That sounds cool. Do you mind if I recommend myself for the job?
A:听起来很棒，你介意我毛遂自荐么?
B:You? Do you have a carpenter's license?
B:你?你有木匠执照么?
A:Yes, of course. But I only freelance on weekends with my uncle.
A:有啊，但我只有在周末才有空和我叔叔一起接生意做。
B:Wow! That's cool. So, let me give you some details about the deck I want.
B:哇，真厉害，那么我告诉你一些我想建的平台的细节。
A:Please go ahead, I am listening.
A:说吧，我在听。
B:I'd like my deck to be at the same level as the back door.
B:我要我的平台和后门一样高。
A:Is your back door higher than the ground level?
A:你的后门高于地面么?
B:Yes, the back door is about four or five steps higher than the ground.
B:是的，后门比地面高出大约4—5级台阶。
A:Okay, then you need a deck with a guardrail.
A:好吧，这样你的平台需要加护栏。
B:I don't like things to be fancy.
B:我不要太花哨的设计。
A:Don't worry. I will build your deck with a simple but classic look.
A:放心，我会帮你把平台做得简单而高雅。
B:Hmm, that's good. Can you use cedar or redwood to build it?
B:嗯，那很好，你可以用西洋杉或者红木来做么?
A:Cedar is a good choice.
A:西洋杉是不错的选择。
B:Well, let's take the measurements right now.
B:那么，我们现在就来测量吧。
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A:Good moming! Welcome to J. P Interior Design.
A:早上好，欢迎光临JP室内设计。
B:Hi, I saw the sign outside says that you do allkinds of interior design.
B:嗨，我看到外面的广告，说你们承包各种室内设计工程。
A:Yes, we do. Do you have any specific needs?
A:是的，您有特殊要求么?
B:Well, I am thinking about redesigning my kitchen.
B:嗯，我想重新设计我的厨房。
A:Do you prefer some specific style?
A:您是否喜欢某种特定的设计风格呢?
B:Yes, I prefer a more contemporary design.
B:是的，我喜欢比较现代化一点的设计。
A:What kind of color tones do you like?
A:那您喜欢哪一类的色调呢?
B:Blue, green or earth tone colors. I do not like the colors that are too bright.
B:蓝色、绿色或者大地色系的颜色。我不喜欢太显眼的颜色。
A:I see. And what kind of feeling do you want to create for your kitchen?
A:我明白了，那您希望您的厨房能营造出什么感觉呢?
B:I'd like it to look simple, neat and relaxing.
B:我希望它看上去简洁、干净而且轻松舒适。
A:Fine, we will take an actual look at your kitchen before start working on it.
A:好的，在我们作任何变动以前，必须上门实际考察一下。
B:No problem. How about 10'o clock this Sunday morning?
B:没问题，这个星期天上午十点左右如何?
A:Okay. Would you please leave your address and phone number?
A:可以的，麻烦您留下姓名及地址电话好么?
B:Of course. This is my card. See you then.
B:当然，这是我的名片。到时见。
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A:I'd like to buy a house of about 300 meter squarewith a garden. Can you help me?
A:我想买一个有花园，约300平方米的房子。你能帮帮我吗?
B:Sure. We've helped more than ten thousandpeople buy and sell houses. We're the No. 1 realtorin this community. I recommend this house (Hepoints at a picture) .
B:当然可以，我们曾帮助1万多人买卖房产，我们是本社区最好的房地产商，我推荐这所房子(他指着照片)。
A:Where is it?
A:它坐落在什么地方?
B:On a hill to the east of the Tamsui river. You have a good view of the beautiful sunrise andsunset. You can't find a better home to live in.
B:淡水河东岸的一个山冈上，可以眺望美丽的日出和日落，这可是最好的房子了。
A:How many rooms are there?
A:有几个房间?
B:Eight rooms: a roomy kitchen, two modern bathrooms, a lovely dining room, a gorgeousliving room and three sweet bedrooms. All are built with first-rate materials.
B:8个房间：宽大的厨房，两个时尚的洗澡间，一间可爱的餐厅，一闻豪华客厅和三间甜蜜卧室。都是用第一流材料建造的。
A:How much is it?
A:多少钱?
B:6 million. You needn't pay the whole price at one time. You just pay 50% in cash. We'llprocess the legaldocuments for you and then you can borrow the other 50% from a bank andrepay it in installments. We ask foronly 1% as commission.
B:600万。您不必一次付清，只要付50%的现金。我们可以为您办法律手续，然后您可以向银行借另外50%的资金，再分期付款，我只要1%的佣金。
A:OK. How much is the deposit?
A:好的。定金多少?
B:Ten thousand.
B:1万元。
